
 Protokoll fört vid möte med styrelsen i    
……………….Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 

22/11 2022 KL.18.00    

 

Sture Jonsson                SJ Närv Annika Särnmark                  AS      Närv 

Joachim Ling Närv Berit Pettersson                   BP - 

Lage Bard                      LB Närv Anders Hermansson - 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Andreé Winding Närv 

Lars Magnusson Närv Berit Skärfve Gullbrand      BSG Närv 

    

    

1. Sture Jonsson   öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justerare: Annika Särnmark 

5. Ekonomi: Budgeten är i balans. Återbäring från försäkringsbolag och vissa 

underhållsarbetet som ej hunnits med medför god kassabehållning. 

6. Information Samhällsföreningen och hantverkarna: Kontakt mellan grupperna 

via Joachim Ling, KG Sandström och Jirka Bärnlund Fors. Inför julmarknaden 

viktigt att museums området inte används till annat.  En Marieholmstillverkad 

järnspis är under renovering i Gnosjö. Kommer när den är klar att placeras i 

Ga: Fabriken. Hamnen: ny ledningsgrupp i hamngruppen, Vassklippare inköpt 

av samhällsföreningen. 

7. Ärenden; Hemsida för kulturavet uppdateras Joachim Ling åtog sig att med 

hjälp starta upp projektet. Anders Storms Filmer och material viktigt att detta 

inte ”försvinner”. KGS får uppdraget att kontakta Bo Storm för diskussion om 

hur bevaringen kan ske. De nya skyltarna har anlänt, metallställningar som 

saknas skall tillverkas av Wahl´s KGS ansvarar för måttagning.  

8. Ärenden: Vissa underhållsarbeten krävs på Ga: Fabriken. KGS får uppdraget 

att kontakta Jan Sandberg på kommunen. För att planera in och se vad 

kommunen som fastighetsägare och Kulturarvet som kulturbärare skall ansvara 

för.  

Nästa möte: Datum ej satt.         Mötet avslutades av Sture Jonsson     

Sekreterare K-G Sandström   Justeras Annika Särnmark 


